



It is with sincere regret that we announce the passing away of Mr Francisco Molina Negro. A long standing and prominent delegate in the ITU and the Radicommunication Sector.

Francisco Molina Negro, died on October 25, 2018 at his home in the outskirts of Madrid, at the age of 93 years. In the 1940s after the Spanish Civil War, he joined the Telegraphists' Technical Corps, to later serve in the International Section and Concessions of the General Directorate of Post and Telecommunications. It assumed the responsibility of organizing the ITU Plenipotentiary Conference held in Torremolinos, Spain in 1973.

Since then he had served as a Spanish representative in several ITU bodies, member of the Council and participated in numerous Radiocommunication Conferences.

In 1998 he defended the first Spanish request for a multi-mission satellite system in the 1988 Orbit Conference. He was also a representative in the Assemblies of Parties of the international organizations Intelsat and Eutelsat. It also organized and coordinated with the ITU the 1992 World Administrative Radio Conference.

In the Spanish regulatory field, he played an important role in the Telecommunications Administration and as such was the driving force behind the Telecommunications Law of Spain in 1987.

The ITU Radiocommunication Bureau join in expressing their deepest condolences to his family and friends.

---

Con sincero pesar, anunciamos el fallecimiento del Sr. Francisco Molina Negro. Un antiguo y destacado delegado del UIT-R.

Francisco Molina Negro, falleció el pasado 25 de octubre de 2018 en su casa en alrededores de Madrid, a la edad de 93 años. En los años 40 tras la guerra civil española, ingresa en el Cuerpo Técnico de Telegrafistas, para servir posteriormente en la Sección Internacional y Concesiones de la Dirección General de Correos y Telecomunicación. Asume la responsabilidad de organizar la Conferencia de Plenipotenciarios de la UIT que se celebra en Torremolinos, España en 1973.

Desde entonces ha sido representante español en varios órganos de la UIT, miembro del Consejo y participado en numerosas Conferencias de Radiocomunicaciones.

En 1998 defiende la primera solicitud española de un sistema multi-misión de satélites en la Conferencia de la Órbita de 1988. Fue también representante en las Asambleas de Partes de las Organizaciones internacionales Intelsat y Eutelsat. También organiza y coordina con la UIT la Conferencia Administrativa Mundial de Radiocomunicaciones de 1992.

En el campo normativo español, desempeñó un relevante papel en la Administración de Telecomunicaciones y como tal fue impulsor de la Ley de Ordenación de las Telecomunicaciones de España en 1987.

La Oficina de Radiocomunicaciones de la UIT se unen para expresar sus más sentidas condolencias a sus familiares y amigos.